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1  Ο «δεύτερος γύρος» για την υγεία!
Πηγή: DEAL NEWS Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-09-2018

Κυκλοφορία: 0 Επιφάνεια: 899.71 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μ' ένα σμπάρο... τρία τρυγόνια
Με την πρόταση της ΟΙΜΕΧ για τα ναυπηγεία Σκαραμαγκά και Ελευσίνας είναι σα

φές ότι η αμερικανική πλευρά προσπαθεί να πετύχει μ' ένα σμπάρο τρία τρυγόνια. Ο 
πρώτος στόχος είναι να βάλει φραγμό στο σχέδια του Πεκίνου, που θέλει να χτίσει 
εδώ τη μεγαλύτερη ναυπηγοεπισκευαστική βάση της Μεσογείου και να «χτυπήσει» 
τις τιμές των ευρωπαϊκών ναυπηγείων. Ο δεύτερος είναι να στείλει ένα ηχηρό μήνυ- 
μα-ράπισμα στην Άγκυρα για ευνόητους λόγους. Ο τρίτος είναι βέβαια, μέσω μιας εν
δεχόμενης απόκτησης και του στρατιωτικού τμήματος των ΕΝΑΕ, να «καπαρώσει» και 
το μεγάλο εξοπλιστικό πρόγραμμα για τις νέες φρεγάτες του Πολεμικού Ναυτικού. Τι 
θα γίνει όμως με τους πλειστηριασμούς που αρχίζουν, για τα ΕΝΑΕ, με πρώτη και κα
λύτερη τη δεξαμενή 5 (τη μεγαλύτερη της Μεσογείου) που θέλουν να «χτυπήσουν» 
οι Κινέζοι;

Ο «δεύτερος γύρος» για την υγεία!
Τι «κρύβει» το πωλητήριο 270 χιλ,. μετοχών του Ιασώ

Μ
ε την ολοκλήρωση της διαδικασίας πώλησης (;) του 
Ερρίκος Ντυνάν, με την Deal να έχει αποκαλύψει όλες 
τις λεπτομέρειες γύρω από το παρασκήνιο με το Ιδρυ
μα Ωνάση, πέφτει η αυλαία για τον πρώτο γύρο επιχειρηματι

κών κινήσεων που έγιναν στην πρώτη κατηγορία του κλάδου 
υγείας-θερα πευτη ρίων.

Έτσι χαρακτήρισε παράγων, ο οποίος εμπλέκεται με 
τις σχετικές διεργασίες, την κινητικότητα που υπάρχει 
προς ώρας σε επίπεδο επαφών και συζητήσεων στην 
λεγάμενη...δεύτερη κατηγορία και αφορά μικρότερες 
μονάδες και επί μέρους θυγατρικές μεγαλύτερων ομί
λων.

Αφορμή για σενάρια έδωσε η εντολή πώλησης 
270.000 μετοχών του ΙΑΣΩ (αντιστοιχούν στο 0,3% 
του μ.κ. της εισηγμένης) και μάλιστα σε τιμή χαμηλό
τερη της τρέχουσας με το άνοιγμα της συνεδρίασης την 
Τρίτη. Το ποσοστό είναι πολύ μικρό και πιθανότατα αφο
ρά πώληση πακέτου μετοχών από την πλευρά κάποι
ου μεγαλογιατρού του θεραπευτηρίου (το σύνολο της 
συναλλαγής υπολογίζεται στις 210-215 χιλιάδες ευρώ),

ωστόσο το ενδιαφέρον 
είναι πως η χρηματι
στηριακή που έβγαλε 
προς πώληση αυτό το 
πακέτο έχει εντολές 
(προς πώληση) και για 
άλλα που αθροιστικά 
αντιστοιχούν στο 1% 
με 1,2% του μετοχικού 
κεφαλαίου.

Η ουσία είναι πως το

Ιασώ μετά την πώληση της θυγατρικής Ιασώ 
General βελτίωσε την κεφαλαιακή του διάρ
θρωση και πολλοί ήταν εκείνοι που έσπευσαν 
να το «βαφτίσουν» μνηστήρα για το «Ερρίκος 
Ντυνάν».

Στο θεραπευτήριο, όμως, έρχονται εξελί
ξεις και όχι μόνο γιατί σε μια μερίδα μετόχων 
(προφανώς γιατρών) επικρατούν διαθέσεις και 
τάσεις... φυγής, αλλά επειδή βγαίνουν προς 
πώληση θυγατρικές όπως ο Φιλοκτήτης, το Ια- 
σώ Θεσσαλίας και πιθανόν όλος ο όμιλος εάν 
προκύψει ενδιαφέρον.

Ο Τσίπρας, 
το Ίδρυμα Ω 
και τι έρχεται

Η Πειραιώς από την πρώτη στιγμή που ξεκίνησε ο δια
γωνισμός για το «Ερρίκος Ντυνάν* έχει ξεκαθαρίσει ότι η 
διαδικασία είναι ανταγωνιστική και όποιος από τους «μνη
στήρες» καταθέσει το υψηλότερο τίμημα και πληροί τις 
προϋποθέσεις, θα αποκτήσει το θεραπευτήριο.

Η "Deal" είχε αποκαλύψει πρώτη, κατ' αποκλειστικό
τητα, τη συμφωνία μεταξύ της κυβέρνησης και του Ιδρύ
ματος Αλ. Ωνάσης, που προέβλεπετην εξαγορά του «Ντυ
νάν» από την πλευρά του Ιδρύματος και μετά την εκχώ
ρησή του στο Δημόσιο.

Αυτή η συμφωνία ανακοινώθηκε επίσημα από τον υπουρ
γό Υγείας και μάλιστα μια μέρα μετά την κατάθεση των 
μη δεσμευτικών προσφορών.

Τώρα, ο Τσίπρας από τη ΔΕΘ εξήγγειλε επίσης επίσημα 
την επιστροφή του νοσοκομείου στο Δημόσιο.

Τι μέλλει γενέσθαι; Είναι σίγουρο ότι το Ίδρυμα Ωνάσης 
θα κερδίσει τον διαγωνισμό; Είναι βέβαιο πως θα προ
σφέρει το υψηλότερο τίμημα;

Θα συμβεί κάτι άλλο; Ίδωμεν! Πάντως, στον διαγωνι
σμό μέχρι τώρα έχουν κατέβει 5 επενδυτικά σχήματα (κα
νένας Έλληνας). Η κατάθεση δεσμευτικών προσφορών στις 
15 Οκτωβρίου θα «δείξει» περισσότερα.

EUROMEDICA

Η συνέχεια της μάχης
Η Γενική Συνέλευση της Euro- 

medica πήρε αναβολή, αλλά τα 
ζητήματα που αφορούν την πά
λαι ποτέ ισχυρή εταιρία του Λια- 
κουνάκου δεν έχουν δυνατότη
τα για περαιτέρω καθυστέρηση.

Η προβληματική εισηγμένη, 
ενδεχομένως να ανακοινώσει, 
σύμφωνα με τραπεζικές πηγές 
μέσα στο μήνα ένα EBITDA της τάξης των 22 εκ. 
ευρώ.

Αν συμβεί αυτό θα αποτελεί τη μόνη θετική εξέ
λιξη για την εταιρία πουέχει μπροστά της «αγκάθια».

Στις 21 του μήνα εκδικάζονται τα ασφαλιστικά μέ
τρα που έχει καταθέασει το fund Farallon Capital, 
το οποίο έχει καταθέσει στοιχεία για μεταφορά ρευ
στότητας από τη Euromedica σε άλλες εταιρίες συμ
φερόντων Λιακουνάκου.

Η εταιρία έχει αρνητι
κά ίδια κεφάλαια, βαρύ- 
νεται με δάνεια 417 εκ. 
και η μάχη που θα δοθεί 
μεταξύ Λιακουνάκου και 
Farallon που έχει ήδη το 
17,5%, για τον πλήρη 
έλεγχο της εταιρίας θα είναι 
σκληρή.

Ο θ. Λιακουνάκος

Τι θα κάνει ο Σπανός
Ο Ευάγγελος Σπανός της 

Βιοϊατρικής που έχει πλέ
ον βάλει ως στόχο το όριο 
των 200 εκ. ευρώ στο τζί
ρο έχει εδώ και καιρό προ
τάσεις τόσο για να πουλή
σει την εταιρία του και άλ
λες προτάσεις γιο εξαγορά 
μικρότερων μονάδων -κυ
ρίως περιφερειακών.

Ο Σπανός δεν κατέβηκε 
όπως και οι άλλοι Έλληνες 
-όσοι απέμειναν- «παίκτες» 
του χώρου της Υγείας στον 
διαγωνισμό του «Ντυνάν» 
και οι κινήσεις τους έχουν
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1  Δημιουργία πλατφόρμας επιδημιολογικών
δεδομένων

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-09-2018

Κυκλοφορία: 6345 Επιφάνεια: 199.75 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► ► ΕΟΠΥΥ

Δημιουργία
πλατφόρμας
επιδημιολογικών
δεδομένων
ΚΕΝΤΡΟ εξαγωγής χρήσιμων επιδπμιο- 
λογικών δεδομένων βρίσκεται στα σκαριά 
στον Εθνικό Οργανισμό Παροχής Υπηρε
σιών Υγείας (ΕΟΠΥΥ), μια πρωτοβουλία 
που αναμένεται να παρουσιαστεί σήμερα 
σε εκπροσώπους των ελληνικών πανεπι
στημίων.

Ο Οργανισμός ετοιμάζει μια πλατφόρμα, 
στην οποία, σύμφωνα με πληροφορίες, θα 
εκμεταλλεύεται τα δεδομένα που έτσι και 
αλλιώς διαθέτει προς ερευνητικούς σκο
πούς. Ολα, δηλαδή, τα στοιχεία που αφο
ρούν στους ασφαλισμένους του, ανώνυ
μα όμως, χωρίς να φαίνονται ευαίσθητα 
προσωπικά δεδομένα, θα μπορούν να αξι- 
οποιηθούν επί πληρωμή από εκπαιδευτικά 
ιδρύματα ή εταιρίες και για την εξαγωγή 
σημαντικών αποτελεσμάτων. Οπως για 
παράδειγμα είναι π αποτελεσματικότητα 
μιας θεραπείας.Ή πόσες και ποιες είναι οι 
απαραίτητες διαγνωστικές εξετάσεις σε μία 
κατηγορία ασθενών. Ακόμη και συμπερά
σματα για τον επιπολασμό μιας νόσου.

Πρόκειται για μια δυνατότητα που έχει 
νομοθετηθεί και ψηφιστεί στη Βουλή. Αυτή 
τη στιγμή έχει ήδη γίνει το πρώτο βήμα, 
σύμφωνα με πληροφορίες, αλλά έπονται 
πολλά ακόμη. Από την αξιοποίηση των δε
δομένων του ΕΟΠΥΥ εκτιμάται ότι μπορεί 
να προκύψουν σημαντικά έσοδα.

Αντίστοιχες βάσεις δεδομένων υπάρχουν 
και σε άλλες χώρες, με πιο γνωστή ίσως 
τη βάση ανώνυμων ιατρικών αρχείων στη 
Βρετανία, η οποία φέρεται να καλύπτει δε
δομένα για περισσότερα από 11,3 εκατομ
μύρια ασθενείς. Στη μακρινή Ταϊβάν επίσης 
υπάρχει ένα ανάλογο σύστημα.

Αξιοποίηση
Η συγκέντρωση των δεδομένων με στόχο 
να αξιοποιηθούν σε ερευνητικά προγράμ
ματα βρίσκεται στο πλαίσιο των... hi-tech 
συστημάτων και e-υπηρεσιών που ετοιμά
ζονται στον ΕΟΠΥΥ. Σύμφωνα με πληρο
φορίες, το νέο «data center», το πληροφο
ριακό δηλαδή, σύστημα του Οργανισμού 
που θα είναι στην πλήρη λειτουργία του σε 
περίπου ένα μήνα, κατατάσσεται ανάμεσα 
στα πέντε πιο προηγμένα πληροφοριακά 
συστήματα της χώρας. Οι σύγχρονες τεχνο
λογικές δυνατότητες που διαθέτει έχουν 
μηδενίσει τους χρόνους αναμονής των 
υπαλλήλων του Οργανισμού για όποια 
εργασία πραγματοποιούν. Στο πληροφο
ριακό σύστημα του ΕΟΠΥΥ συνδέονται κα
θημερινά 60.000 πάροχοι, 100.000 πολίτες 
που αναζητούν ηλεκτρονικά πληροφορίες 
σχετικές με τον ΕΟΠΥΥ καθώς και 1.300 
υπάλληλοι του Οργανισμού.

Οπως προκύπτει από τις ίδιες πληροφο
ρίες, το ίδιο σύστημα δύναται να «σηκώσει» 
τα δεδομένα των δημόσιων νοσοκομείων 
και να συνεισφέρει οπουδήποτε αλλού 
χρειαστεί στο δημόσιο τομέα.

Μ.Ν. ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ
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1  «Να προσληφθούν επιπλέον οδηγοί ασθενοφόρου
στο Κέντρο Υγείας» η πρώην δήμαρχος Ρ. Φεραίου
Ελένη ...

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-09-2018

Κυκλοφορία: 0 Επιφάνεια: 168.15 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Να προσληφθούν επιπλέον οδηγοί 
ασθενοφόρου στο Κέντρο Υγείας»

Επισημαίνει σε επιστολή προς τον υπ. Υγείας 
η πρώην δήμαρχος Ρ Φεραίου Ελένη Λαΐτσου

Ε
πιστολή προς τον 
υπουργό Υγείας Α. 
Ξανθό, στην οποία επι
σημαίνει ότι είναι επιτακτική 

ανάγκη η πρόσληψη επιπλέον 
οδηγών ασθενοφόρου στο 
Κέντρο Υγείας Βελεστίνου, 
απέστειλε η πρώην δήμαρχος 
Ρήγα Φεραίου Ελένη Λαί- 
τσου.

«Εδώ και περίπου 4 χρόνια, 
μετά τη συνταξιοδότηση οδη
γών ασθενοφόρου, το Κέντρο 
Υγείας Βελεστίνου διαθέτει μό
νο δύο οδηγούς, με αποτέλε
σμα να καλύπτοντα ι μόλις οι 10 
από τις συνολικά 21 βάρδιες 
εβδομαδιαίως.

Το αποτέλεσμα είναι να μην 
μπορούν να εξυπηρετηθούν 
περιστατικά, όπως αυτό που

συνέβη πριν λίγες μέρες στο 
κέντρο του Βελεστίνου, όπου 
ένας άνθρωπος 44 χρονών 
έχασε τις αισθήσεις του και 
έπεσε στο έδαφος, ενώ λίγο 
αργότερα διαπιστώθηκε ο θά
νατος του. Αν και το Κέντρο 
Υγείας βρίσκεται λίγες εκατον
τάδες μέτρα πιο μακριά, ωστό
σο δενμπόρεσε να μεταβεί στο 
σημείο ασθενοφόρο, επειδή η 
βάρδια δεν διέθετε οδηγό και 
έτσι εκλήθη ασθενοφόροτου 
ΕΚΑΒ από το Βόλο» σημειώνει 
η κ. Λάίτσου.

Επισημαίνει επίσης πως στα 
χρόνια της κρίσης τα παθολογι
κά περιστατικά με τραγική κα
τάληξη ακόμη και σε νέους αν
θρώπους αυξάνονται, γεγονός 
που καταδεικνύει ότι η ανάγκη 
για στελέχωση του Κέντρου

Υγείας, με επιπλέον οδηγούς 
ασθενοφόρου και 24ωρη κά
λυψη είναι άμεση και επιτακτι
κή και ενημερώνει πως το Κέν
τρο Υγείας Βελεστίνου εξυπη
ρετεί περίπου 30.000 κατοί
κους εντός και εκτός Δήμου 
Ρήγα Φεραίου, ενώ έχει υπό 
την ευθύνη του και ένα τμήμα 
της εθνικής οδού.

«Η δικαιολογία ότι είναι το 
κοντινότερο Κέντρο Υγείας 
στον Βόλο, άρα μπορεί ορισμέ
νες φορές να εξυπηρετηθεί 
από τον Βόλο δεν δύναται να 
ισχύει,γιατί σε έκτακτες περι
πτώσεις μερικά λεπτά καθυ
στέρησης μπορούν να στοιχί
σουν μια ανθρώπινη ζωή.

Σας καλούμε λοιπόν κ. 
υπουργέ, να παρέμβετε και να 
αναλάβετε πολιτική πρωτο
βουλία για την επίλυση του σο
βαρού αυτού προβλήματος 
που ανησυχεί την τοπική κοι
νωνία προασπίζοντας έμπρα
κτα το δικαίωμα κάθε πολίτη 
στη δημόσια υγεία» καταλήγει 
η κ. Ελ. Λάίτσου.
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1  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΜE ΝΕΟ ΣΥΓΧΡΟΝΟ
ΥΠΕΡΗΧΟΜΟΤΟΓΡΑΦΟ ΕΞΟΠΛΙΖΕΤΑΙ ΤΟ ΓΕΝΙΚΟ
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΒΟΛΟΥ

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-09-2018

Κυκλοφορία: 0 Επιφάνεια: 170.78 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ
HE ΝΕΟ ΣΥΓΧΡΟΝΟ 
ΥΠΕΡΗΧΟ- 
ΜΟΤΟΓΡΔΦΟ 
ΕΞΟΠΛΙΖΕΤΑΙ ΤΟ 
ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ 
ΒΟΛΟΥ
0 περιφερειάρχης Θεσσαλίας 
Κώστας Αγοραστός έδωσε 
την έγκριση για υπογραφή 
σύμβασης προμήθειας του έργου 
«Προμήθεια Υπερηχοτομογράφου 
Υψηλής Ευκρίνειας με Τεχνική 
Ελαστογραφίας» για το Γενικό 
Νοσοκομείο Βόλου «Αχιλλοπούλειο». 
Το έργο είναι συνολικού 
προϋπολογισμού 100.000,00 ευρώ 
και συγχρηματοδοτείται από το 
Ευρωπαϊκό Ταμείο Περιφερειακής 
Ανάπτυξης και εθνικούς πόρους 
μέσω του Προγράμματος Δημοσίων 
Επενδύσεων.
Το έργο αφορά στην προμήθεια 
Ακτινολογικού Υπερηχοτομογράφου 
με οθόνη 20’ υψηλής ευκρίνειας, 
Τεχνική Ελαοτογραφίας, 
εξειδικευμένα πρωτόκολλα 
εξέτασης, σκληρό δίσκο άνω των 
200GB για αρχειοθέτηση άνω των 
20.000 εικόνων, συνοδευόμενο 
από τέσσερις ηχοβόλες κεφαλές, 
τροχήλατο, έγχρωμο εκτυπωτή Α4 
τεχνολογίας Laser/Phaser. Με την 
εν λόγω προμήθεια επιτυγχάνεται 
η ενσωμάτωση και εφαρμογή της 
πλέον σύγχρονης ιατρικής και 
απεικονιστικής τεχνολογίας, με 
χρήση σύγχρονων εργαλείων 
διάγνωσης, ασφάλεια ασθενών, 
ηλεκτρονική διαχείριση ιατρικών 
- απεικονιστικών αρχείων. Σε 
δηλώσεις του ο περιφερειάρχης 
Θεσσαλίας Κώστας Αγοραστός 
επισήμανε: «Με συνεργασία και 
συνεργία στεκόμαστε αρωγοί στην 
προσπάθεια στήριξης της δημόσιας 
υγείας. Αλλωστε αποτελεί εκ των 
προτεραιοτήτων μας η έμπρακτη 
στήριξη του δημόσιου χαρακτήρα 
των νοσοκομείων μας προκειμένου 
οι πλούσιοι να προστρέχουν στις 
Δημόσιες Υπηρεσίες Υγείας και 
όχι οι φτωχοί στις ιδιωτικές. Στο 
πλαίσιο αυτό η Περιφέρεια Θεσσαλίας 
στηρίζει το Δημόσιο Σύστημα με έργα 
που είναι συμβατά με τον Εθνικό 
Χάρτη Υγείας και επιλογή της 5ης 
ΥΠΕ και των Νοσοκομείων. Με έργα 
ουσίας αναβαθμίζουμε την παροχή 
υπηρεσιών υγείας προς τους πολίτες 
της Θεσσαλίας».
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1  Ο «Οφθαλμός» που βάζει γυαλιά στο επιχειρείν
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 32 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-09-2018

Κυκλοφορία: 3500 Επιφάνεια: 917.18 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΘΜΜ ΜΠΙΡΛΗΣ

Π
 ΤΗΣ ΜΑΡΙΑΣ

ΑΚΡΙΒΟΥ

ριν από τη δεκαετία του 
’80 ο κλάδος των οπτικών 
θεωρούνταν κλειστό οικο
γενειακό επάγγελμα, για 
την άσκηση του οποίου 
δεν απαιτούνταν πανεπι
στημιακή κατάρτιση. Ο 

Θανάσης Μπίρλης ήταν από τους πρώτους 
οπτικούς - οπτομέχρες οι οποίοι αποφοίτησαν 
από ελληνικό πανεπιστήμιο και αξιοποίη- 
σαν την επιστημονική γνώση τους για να 
παρουσιάσουν μια καινοτόμο πρόταση, που 
θα εγκαινίαζε μια νέα εποχή.

Αφού εργάστηκε για κάποια χρόνια 
ως καθηγητής στο ΤΕΙ Αθήνας διδάσκοντας 
στους φοιτητές του την τέχνη ίου να προλαμ
βάνεις και να θεραπεύεις προβλήματα όρασης, 
πήρε σύντομα την απόφαση να «παντρέψει» 
την επιστήμη με το επιχειρείν, δημιουργώντας 
το πρώτο κατάστημα οπτικών «Οφθαλμός». 
Ηταν ο άνθρωπος που είχε την αποκλειστι
κή διανομή των γυαλιών Prada, αλλά και ο 
πρώτος επιχειρηματίας που χρησιμοποίησε 
έμπειρους αρχιτέκτονες και διακοσμηχές, 
δημιουργώντας art καταστήματα.

Η τρέχουσα χρονιά κινείται για την 
«Οφθαλμός» ελαφρώς ανοδικά, με τον τζίρο 
ενισχυμένο κατά 5% σε σχέση με πέρυσι, 
παρά την οικονομική δυστοκία των Ελλήνων 
πολιτών, αλλά και των προβλημάτων που 
αντιμετωπίζει ο κλάδος, λόγω των οφειλών 
του ΕΟΓΙΥΥ που ξεπερνούν τα 2 εκατομμύρια 
ευρώ! Μιλώντας στον «Φ», ο κ. Μπίρλης 
τονίζει πως δεν είναι λίγοι οι ιδιοκτήτες κα
ταστημάτων με οπτικά που έχουν μπει στον 
Τειρεσία, αφού δεν βρήκαν δανειοδότηση, 
οότε κατέστη εφικτό να συμψηφιστούν τα 
χρέη τους.

Οι πληρωμές
«Η κόντρα μεταξύ των επαγγελματχών του 
κλάδου και του ΕΟΠΥΥ ξεπέρασε κάθε προ
ηγούμενο και δεν έχει υπάρξει καμία εξέλιξη 
αναφορικά με το τι θα γίνει με τις πληρωμές. 
Ο αναπληρωτής υπουργός Υγείας, Παύλος 
Πολάκης, μας ζητά να πιστώσουμε την πα
ροχή υπηρεσιών μας, τη στιγμή που δεν έχει 
τακτοποιήσει τα ληξιπρόθεσμα» λέει χαρα
κτηριστικά ο κ. Μπίρλης.

Σε γενικές γραμμές ο κλάδος έχει 
απορροφήσει τους κραδασμούς, με τον κ. 
Μπίρλη να υπογραμμίζει πως πολλοί συ
νάδελφοι φυτοζωούν για μεγάλο χρονικό 
διάστημα, γεγονός που ίσως να μην τους 
επιτρέψει να αντεπεξέλθουν σπς προκλήσεις 
που έρχονται. Εξίσου ανησυχητικό είναι όμως 
και το ότι επιχειρηματίες που δεν έχουν σχέση 
με τον κλάδο αποφασίζουν να επενδύσουν, 
μετά τα σουβλατζίδικα και τις καφετερίες, σε 
καταστήματα οπτικών!

Στις παθογένειες του ελληνικού επι- 
χειρείν προσθέτει το άνοιγμα εταιρειών που 
κινούνται στη λογική ιού one stop shop. «Εχει 
αποδειχτεί στην πράξη, επιχειρηματίες που 
έχουν φεσώσει την αγορά και το κράτος να 
συνεχίζουν απρόσκοπτα τη δραστηριότητα 
τους με νέο ΑΦΜ και ανθρώπους-“βιτρίνα”» 
αναφέρει και καλεί τους αρμόδιους φορείς 
να λάβουν τα απαραίτητα μέτρα για την προ
στασία των επιχειρηματιών που λειτουργούν 
νόμιμα και είναι συνεπείς ως προς τις φορο
λογικές υποχρεώσεις τους.

Παράλληλα, εστιάζει στην ελλιπή

0 «Οφθαλμός» 
που βάζει γυαλιά 
στο επιχειρείν

I
 Εργάστηκε ως καθηγητής 

στο ΤΕΙ Αθήνας και ήταν 
ο πρώτος επιχειρηματίας 
που χρησιμοποίησε 
έμπειρους αρχιτέκτονες και 
διακοσμητές δημιουργώντας 
art καταστήματα

ενημέρωση των Ελλήνων καταναλωτών σε 
θέματα που αφορούν τα γυαλιά, αλλά και 
στις ανεξέλεγκτες διαστάσεις που έχει λάβει 
το παρεμπόριο. «Τα μάτια είναι πολύτιμα και 
η ποιότητα στην όραση δεν είναι πολυτέλεια. 
Δεν είναι δυνατόν να αγοράζει κανείς γυαλιά 
από τα φαρμακεία, από πλανόδιους πωλητές 
ή από καταστήματα ρούχων και αξεσουάρ. 
Η ζημιά που θα προκληθεί μπορεί να είναι 
ανεπανόρθωτη» επισημαίνει.

Εκατομμύρια ψεύτικα γυαλιά ηλίου, 
χωρίς πιστοποίηση, κυκλοφορούν στους δρό
μους και στο διαδίκτυο. Πρόκειται για no 
name προϊόντα, η προέλευση των οποίων, κα
θώς και ο τρόπος κατασκευής τους μας είναι 
παντελώς άγνωστα. Οσο για τις απώλειες που 
υφίστανται οι επιχειρήσεις του κλάδου, είναι 
τέτοιες, που τείνουν να απειλήσουν ακόμη και 
τη βιωσιμότητα τους.

«Η τιμή ενός καλού ζευγαριού γυα
λιών ηλίου ή μυωπίας αγγίζει τα 100 ευρώ. 
Τα τελευταία χρόνια γίνεται μια στοχευμένη 
καμπάνια για την ποιότητα των προϊόντων, 
η οποία, από ό,τι φαίνεται, έχει αρχίσει να 
αποδίδει, καθιστώντας τους καταναλωτές 
περισσότερο υποψιασμένους όταν αγοράζουν 
κάτι για τα μάτια τους». Προσθέτει δε πως η 
φετινή μόδα στα οπτικά καθορίστηκε από 
τις αδελφές Χαντίντ, Τζίτζι και Μπελά, οι 
οποίες επέλεξαν για τις δημόσιες εμφανίσεις 
τους γυαλιά ηλίου σε σχήμα πεταλούδας που 
έκαναν θραύση στα social media και αύξησαν 
τις πωλήσεις διεθνών brands.

Garrett Leight, Oliver Peoples, Paul 
Smith, Panama και Moscot είναι μόλις μερι
κές από τις μάρκες που βρίσκει κανείς κατά 
αποκλειστικότητα στα καταστήματα «Οφθαλ
μός», με τον κ. Μπίρλη να υπογραμμίζει πως 
δεν υπάρχει εταιρεία που να μην έχει παρου
σία στα καταστήματά του.

Τα κέντρα χαμηλής όρασης
Ιδιαίτερη έμφαση δίνεται στην ανάπτυξη ει
δικών προϊόντων για ανθρώπους που αντιμε
τωπίζουν χρόνιες οφθαλμολογικές παθήσεις, 
όπως επίσης και στη δημιουργία νέων κέ
ντρων χαμηλής όρασης και ακουστικών βα
ρηκοΐας. Σήμερα η επιχείρηση του κ. Μπίρλη 
αριθμεί 20 καταστήματα «Οφθαλμός», εκ των 
οποίων 12 ιδιόκτητα, ενώ έχει στο δίκτυό 
του και πέντε ειδικά κέντρα. Στόχος είναι 
μέσα οτο 2019 να επεκταθεί το brand εκτός 
συνόρων. Πρώτος σταθμός θα είναι η Κύπρος, 
ενώ παράλληλα καταρτίζεται business plan 
για την αύξηση του αριθμού των ειδικών 
κέντρων σε οχτώ.

«Στην Ελλάδα κάθε χρόνο πωλού- 
νται περίπου 60.000 ακουστικά βαρηκοΐας, 
από ανθρώπους που ασχολούνται απλά με 
την εμπορία, χωρίς να έχουν βαθιά γνώση 
του αντικειμένου. Αποδέκτες είναι περίπου 
500.000 άνθρωποι που αντιμετωπίζουν σοβα
ρά προβλήματα και εμείς είμαστε εδώ για να 
τους βοηθήσουμε, παρέχοντας εξειδικευμένες 
υπηρεσίες» καταλήγει.
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1  Ο δήμος Πυλαίας Χορτιάτη ζητάει συνεντεύκτες για
έρευνα Υγείας

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-09-2018

Κυκλοφορία: 0 Επιφάνεια: 194.15 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο δήμος Πυλαίας Χορτιάτη ζητάει συνεντεύκτες 
για έρευνα Υγείας

Συνεντεύκτες για έρευνα Υγείας στον 
πληθυσμό σε όλες τις Δημοτικές του 
Ενότητες αναζητά ο δήμος Πυλαίας - 
Χορτιάτη_Με οδηγίες του Παγκόσμιου 
Οργανισμού Υγείας 

Ανοιχτή πρόσκληση σε εθελοντές 
(φοιτητές, σπουδαστές, μέλη συλλόγων 
και οργανώσεων, αλλά και οποιονδήπο- 
τε πολίτη ενδιαφέρεται) να αναλάβουν 
τη συμπλήρωση ερωτηματολογίων επι
στημονικής έρευνας Υγείας στον πληθυ
σμό απευθύνει ο δήμος Πυλαίας-Χορ- 
τιάτη. Η αναζήτηση εθελοντών γίνεται 
με αφορμή την έναρξη της διαδικασίας 
για την ένταξη του δήμου Πυλαίας-Χορ- 
τιάτη στο Ευρωπαϊκό Δίκτυο Υγιών Πό

λεων του Παγκόσμιου Οργανισμού Υγεί
ας (Π.Ο.Υ). Πρόκειται για το πρόγραμ
μα «Υγιείς Πόλεις» που αποτελεί πρωτο
βουλία του Π.Ο.Υ και στοχεύει στη βελ
τίωση της ποιότητας ζωής στις πόλεις 
και την προαγωγή της υγείας των πολι
τών.

Στο πλαίσιο αυτής της διαδικασίας ο 
Δήμος Πυλαίας-Χορτιάτη ανέθεσε στο 
Ελληνικό Διαδημοτικό Δίκτυο Υγιών 
Πόλεων (ΕΔΔΥΠΠΥ) την εκπόνηση 
μελέτης του προφίλ υγείας του Δήμου, 
σύμφωνα με τις οδηγίες του Παγκόσμι
ου Οργανισμού Υγείας. Η εν λόγω μελέ
τη προβλέπει τη διεξαγωγή έρευνας 
υγείας στον πληθυσμό, με εκτενές ερω

τηματολόγιο, στο οποίο θα κληθούν να 
απαντήσουν ανά Δημοτική Ενότητα, οι 
μόνιμοι κάτοικοι του Δήμου.

Την εκπαίδευση των εθελοντών, σε 
καθορισμένη ημερομηνία και δημοτικό 
χώρο θα αναλάβει Επιστημονικός συ
νεργάτης του Ελληνικού Διαδημοτικού 
Δικτύου Υγιών Πόλεων και μέλος του 
Ινστιτούτου Κοινωνικής και Προληπτι
κής Ιατρικής (Ι.Κ.Π.1).

Σε όλους τους συμμετέχοντες θα χο
ρηγηθεί Βεβαίωση Συμμετοχής, (στην 
ελληνική και αγγλική γλώσσα) ώστε να 
τη συμπεριλάβουν στο βιογραφικό τους 
σημείωμα. Επίσης, οι εθελοντές θα 
έχουν μαζί τους κατά τη διεξαγωγή των

συνεντεύξεων, Βεβαίωση Συνεντευκτή 
από τον Δήμο, προκειμένου να πιστοποι
ούν ότι εργάζονται για το Δήμο και να 
ξεπεραστούν τυχόν επιφυλάξεις από 
τους συμμετέχοντες.

Οι ενδιαφερόμενοι να συμβάλλουν 
στη διεξαγωγή της παραπάνω έρευνας, 
ως εθελοντές - συνεντεύκτες, να δηλώ
σουν συμμετοχή στο ΚΕΠ Υγείας Πυ
λαίας-Χορτιάτη, (Σχολείου 2Α, στο Πα
νόραμα), μέχρι την Παρασκευή 12 
Οκτωβρίου 2018, κατά τις εργάσιμες 
ημέρες και ώρες. Πληροφορίες στην κα 
Ειρήνη Καρανικόλα, Τηλ/ Fax: 
2310331093, e-mail: e. karanikola@pi- 
lea-hortiatis.gr



7

1  Θάνατος 28χρονου στην Πέλλα
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-09-2018

Κυκλοφορία: 0 Επιφάνεια: 46.57 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Θάνατος 28χρονου 
σε οινοποιείο 
στην Πέλλα

Εργατικό δυστύχημα, με θύμα 
28χρονο, σημειώθηκε xuew το 
πρωί σε οινοποιείο, στο χωριό 
Πιπεριά, στην Αλμωπία Πέλλας,

Κατά τη διάρκεια εργασιών σε 
ανάδευση μούστου, στο οινοποι
είο ιδιοκτησίας του, ο 28χρονος 
έχασε τις αισθήσεις του και δια
κομίσθηκε στο Κέντρο Υγείας 
Αριδαίας, όπου και κατέληξε.

Προανάκριση για τα ακριβή 
αίτια του θανάτου διενεργεί το 
Αστυνομικό Τμήμα Αλμωπίας.
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1  Καθησυχαστική η ΕΥΑΘ για το νερό
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 21 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-09-2018

Κυκλοφορία: 6725 Επιφάνεια: 458.92 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Καθησυχασιική 
η ΕΥΑΘ για ίο νερό
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ
►Του ΝΙΚΟΥ ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΥ

«ΑΠΟΛΥΤΩΣ ΑΣΦΑΛΕΣ» είναι το νερό 
που φθάνει σχις βρύσες χων Θεσσαλονικέ- 
ων, ξεκαθαρίζει με ανακοίνωσή χης η ΕΥΑΘ, 
σε συνέχεια δημοσιεύμαχος χης εφημερίδας 
«Εθνος», χο οποίο μάλισια χαρακτηρίζει «πα- 
ραπλανηχικό» σχεχικά με χην πορεία χης ει- 
σαγγελικής έρευνας για χα πετρελαιοειδή που 
είχαν εμφανιστεί σε δεξαμενή επεξεργασίας 
νερού στη Σίνδο, τον περασμένο Γενάρη.

Σύμφωνα με χθεσινό πρωτοσέλιδο χου 
«Εθνους», στη δικογραφία που διαβιβάστηκε 
από χην Εισαγγελία Πρωτοδικών 
στο στρατοδικείο Θεσσαλονίκης 
για διερεύνηση αναφέρεχαι ως 
«πιθανή η ρύπανση από αγωγό 
χου ελληνικού στρατού που διέρ
χεται από τον βυθό χης τεχνητής 
λίμνης χου Πολυφύχου». Η υπό
θεση βρίσκεται στα χέρια στρα
τιωτικού εισαγγελέα για ποινική 
αξιολόγηση και πιθανολογείται 
όχι θα παραγγείλει και αυτός με 
τη σειρά χου συμπληρωματική 
έρευνα. Ωστόσο, θεωρείται μάλ
λον απίθανο από τους ειδικούς 
της ΕΥΑΘ να είναι αυτή η αιτία 
της ρύπανσης.

«Το δημοσίευμα δίνει μια 
παραπλανητική εικόνα περί της 
ρύπανσης του νερού της Θεσσα
λονίκης για ένα γεγονός που συ
νέβη τον Ιανουάριο του 2018. Οντως, εκείνη 
την περίοδο εμφανίστηκαν συγκεντρώσεις 
υδρογονανθράκων στο νερό που φτάνει από 
τον Αλιάκμονα στη μονάδα επεξεργασίας 
νερού και το γεγονός αυτό, που το διαπίστω
σε η εταιρεία, το ανακοίνωσε αμέσως στην 
Εισαγγελία Θεσσαλονίκης, για να πορθούν 
όλα τα αναγκαία μέτρα, να ερευνηθεί η υπό
θεση και να βρεθεί ο υπαίτιος αυτής της ρύ
πανσης», υποστηρίζει ο πρόεδρος της ΕΥΑΘ 
- καθηγητής Ωκεανολογίας χου ΑΠΘ, Γιάννης 
Κρεστενίτης.

Ταυτόχρονα, η ΕΥΑΘ ξεκαθαρίζει πως είναι 
απολύτως ασφαλές προς πόση το νερό που 
φτάνει στις βρύσες των Θεσσαλονικέων, «σε 
συνέχεια σημερινού παραπλανητικού για την

ποιότητα του νερού πρωτοσέλιδου δημοσιεύ
ματος». Σύμφωνα με την ΕΥΑΘ:
Φ Ουδέποτε, ούτε βεβαίως και κατά τη διάρ
κεια της εμφάνισης υδρογονανθράκων στις 
αρχές Ιανουάριου στο νερό του Αλιάκμονα, 
δόθηκε στο δίκτυο του Πολεοδομικού νερό 
που να μην πληροί απολύτως τις σχετικές 
προδιαγραφές της ελληνικής και ευρωπαϊκής 
νομοθεσίας. Το πρόβλημα εντοπίστηκε πριν 
από την είσοδο του νερού στην Εγκατάσταση 
Επεξεργασίας Νερού Θεσσαλονίκης (ΕΕΝΘ), 
στη δεξαμενή Δ2, και λήφθηκαν όλα τα απα
ραίτητα μέτρα, ώστε στην «έξοδο» του νερού 
από την ΕΕΝΘ προς το δίκτυο ύδρευσης της 

πόλης να διατηρεί τα υψηλά 
ποιοτικά χαρακτηριστικά του. 
Μέτρα, όμως, είχε λάβει η ΕΥΑΘ 
και πριν από την εγκατάσταση, 
εγκαθιστώντας πλωτά και μόνι
μα φράγματα και αυξάνοντας την 
παροχή στη συνδετήρια διώρυ
γα του Αλιάκμονα. Το νερό που 
«έβγαινε» από την εγκατάσταση 
και έφτανε στο δίκτυο της πόλης 
ήταν σε κάθε περίπτωση απολύ
τως ασφαλές!
Φ Δεν έχει σημειωθεί έκτοτε άλ
λο περιστατικό εμφάνισης υδρο
γονανθράκων. Παρ’ όλα αυτά, η 
ΕΥΑΘ συνεχίζει με την ίδια ένταση 
και συχνότητα αυτοψίες και ελέγ
χους, σε συνεργασία με τη ΔΕΗ, 
ακόμη και πέραν αυτών που προ
βλέπει η νομοθεσία, ώστε να είναι 

απολύτως βέβαιο ότι το νερό ικανοποιεί όλες 
τις εκ του νόμου απαιτούμενες παραμέτρους. 
Φ Η εισαγγελική έρευνα ξεκίνησε με πρω
τοβουλία της ίδιας της ΕΥΑΘ, ώστε να δια
πιστωθεί η πηγή της ρύπανσης. Στελέχη της 
εταιρείας συνεισέφεραν σε αυτήν από την 
πρώτη ώρα με καταθέσεις και τεχνογνωσία 
και υπήρξε συνεργασία με τη Γενική Αστυνο
μική Διεύθυνση, τις αρμόδιες υπηρεσίες της 
Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας, τη ΔΕΗ 
και τον Γενικό Οργανισμό Εγγείων Βελτιώ
σεων Πεδιάδων Θεσσαλονίκης - Λαγκαδά. 
Με ενδιαφέρον αναμένει και η ίδια η ΕΥΑΘ 
την κατάληξη της εισαγγελικής έρευνας για 
τη διακρίβωση της πηγής της ρύπανσης του 
Ιανουάριου του 2018.

Η εταιρεία 
διαβεβαιώνει πως 
είναι απολύτως 
ασφαλές το 
πόσιμο ύδωρ της 
Θεσσαλονίκης, 
απαντώντας σε 
δημοσίευμα για τη 
ρύπανση στη λίμνη 
Πολυφύτου, το 
οποίο χαρακτηρίζει 
παραπλανητικό
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1  Τους 22 έφτασαν οι νεκροί, 12 ακόμη στην Εντατική
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-09-2018

Κυκλοφορία: 13695 Επιφάνεια: 57.94 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΙΟΣ ΤΟΥ ΔΥΤΙΚΟΥ ΝΕΙΛΟΥ

Τους 22 έφτασαν οι νεκροί, 
12 ακόμη στην Εντατική
Δυναμικά συνεχίζεται η επέλαση του ιού του
Δυτικού Νείλου ανά τη χώρα. Το σύνολο των 
ασθενών που εμφάνισαν σοΒαρέβ επιπλοκέβ 
έφτασαν tous 202, ενώ η «μαύρη λίστα» μετρά 22 
θύματα. Σύμφωνα με το ΚΕΕΛΠΝΟ, 24 άνθρωποι 
νοσηλεύονται σε νοσοκομεία Tns Αττικός και ms 
Μακεδονίαβ καθώβ εμφάνισαν συμπτώματα από 
το κεντρικό νευρικό σύστημα, όπωε εγκεφαλίτιδα 
και μηνιγγίτιδα. Οι 12 εξ αυτών νοσηλεύονται οε 
Μονάδα Εντατικός θεραπείαβ (ΜΕΘ). Ο Ιατρικόβ 
Σύλλογοβ Αθηνών σε νέα ανακοίνωσή του εκφρά
ζει την έντονη ανησυχία του για τη συνεχιζόμενη 
αύξηοη των κρουσμάτων και την εμφάνιση περι
στατικών Tns νόσου σε τουλάχιστον 60 δήμουβ.
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1  Δυναμικά για το «Ερρίκος Ντυνάν» το «Ωνάσειο»
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,20 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-09-2018

Κυκλοφορία: 6725 Επιφάνεια: 1032.06 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«ΕΡΡΙΚΟΣ ΝΤΥΝΑΝ»

0 δρόμος
της επιστροφής στο 
ΕΣΥ περνά μέσα από 
το «Ώνάσειο» ςελ. 20-21



11

1  Δυναμικά για το «Ερρίκος Ντυνάν» το «Ωνάσειο»
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,20 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-09-2018

Δυναμικά για to
Με στόχο να αποκατασταθεί η βίαιη ιδιωτικοποίηση 
του νοσοκομείου που έγινε το 2014, το γνωστό 
Καρδιοχειρουργικό Κέντρο έχει καταθέσει μέχρι τώρα 
την πιο αξιόπιστη πρόταση, η οποία καλύπτει και την 
κυβέρνηση. Τίποτε δεν είναι σίγουρο, όμως, καθώς 
η διαδικασία των προσφορών λήγει στις 15 Οκτωβρίου.
Εν τω μεταξύ φαίνεται να βαθαίνει η εσωτερική κόντρα 
στον ΕΕΣ μεταξύ Οικονομόπουλου και Μαρτίνη

►Του ΚΩΣΤΑ ΖΑΦΕΙΡΟΠΟΥΛΟΥ

αράρτημα του Ωνάσειου Καρδι
οχειρουργικού Κέντρου, νομικό 
πρόσωπο ιδιωτικού δικαίου μη 
κερδοσκοπικού χαρακτήρα, με 
κρατική εποπτεία και χρηματοδό
τηση, σχεδιάζεται να γίνει το νοσο
κομείο «Ερρίκος Ντυνάν», με σκοπό 
να αποκατασταθεί η βίαιη ιδιωτικο
ποίηση του 2014. Με τα σημερινά 
δεδομένα, πρόκειται για την πιθα
νότερη εξέλιξη, καθώς, σύμφωνα 
με πληροφορίες της «Εφ.Συν.», η 
πρόταση του Ωνάσειου Ιδρύματος 
-η οποία καλύπτει και την κυβέρ
νηση- προς την Τράπεζα Πειραι
ώς θεωρείται μέχρι στιγμής η πιο 
αξιόπιστη.

Ωστόσο, κανένα ενδεχόμενο 
δεν μπορεί να αποκλειστεί καθώς 
σε εξέλιξη βρίσκεται από την Τρά
πεζα Πειραιώς μέσω της PWC η δι
αδικασία που έχει δρομολογηθεί, 
σύμφωνα με την οποία, μέχρι τις 15 
Οκτωβρίου 2018, πρέπει να έχουν 
κατατεθεί οι τελεσίδικες, δεσμευ
τικές προσφορές για να περάσει η 
διαδικασία πώλησης του «Ερρίκος 
Ντυνάν» στο τελικό στάδιο.

Οπως γίνεται σε ανάλογες δια- 
γωνιστικές διαδικασίες, στο στάδιο 
των μη δεσμευτικών προσφορών 
οι υποψήφιοι με την εκδήλωση του 
ενδιαφέροντος υπογράφουν σύμ
βαση εμπιστευτικότητας με ρήτρες 
σε περίπτωση διαρροής στην αγο
ρά οικονομικών στοιχείων. Συνε
πώς, μόνο αξιόπιστες δεν μπορούν 
να θεωρηθούν πληροφορίες για 
επενδυτικό σχήμα που φέρεται να 
έχει καταθέσει μεγαλύτερη προ
σφορά από το «Ωνάσειο», είδηση 
που δημοσιεύτηκε μια μέρα μετά 
τις εξαγγελίες του Αλέξη Τσίπρα 
στη ΔΕΘ, όπου ο πρωθυπουργός 
έκανε γνωστές τις προθέσεις της 
κυβέρνησης.

Στη χθεσινή ενημερωτική συ
νάντηση της διοίκησης του νοσο
κομείου με τους διευθυντές των 
ιατρικών τμημάτων και τα στελέ
χη της νοσηλευτικής υπηρεσίας, 
ο πρόεδρος του «Ερρίκος Ντυνάν», 
Γεράσιμος Τσιαπάρας, διαβεβαίω
σε ειδικότερα ότι «η διεθνής αντα

γωνιστική διαδικασία συνεχίζεται 
με τους ίδιους όρους, με απόλυτη 
διαφάνεια και με τις ίδιες φιλοδο
ξίες».

Ανέφερε ότι «ο διαγωνισμός 
παρακολουθείται στενά από τον 
ESM», προσθέτοντας ότι η διαδικα
σία πώλησης «θα ολοκληρωθεί μό
νον εφόσον πληρούνται οι αυστη
ρές προϋποθέσεις που έχει θέσει η 
διοίκηση της Τράπεζας Πειραιώς 
στον σύμβουλο πώλησης» (σ.σ. 
PWC) και οι οποίες περιλαμβάνουν 
«την κατάθεση ανταγωνιστικών 
προσφορών εντός εύλογου τιμήμα
τος και τη συνακόλουθη έγκριση 
από το Διοικητικό Συμβούλιο της 
Τράπεζας». Σε διαφορετική περί
πτωση, ο πρόεδρος του «Ερρίκος 
Ντυνάν» υπογράμμισε ότι «ο δια
γωνισμός ενδέχεται να κηρυχθεί 
άγονος».

Η συνέντευξη στη ΔΕΘ
Σε αυτή την περίπτωση η Τρά

πεζα Πειραιώς θα συνεχίσει να 
στηρίζει τη λειτουργία και να ενι
σχύει τη δυναμική του νοσοκο
μείου έως την επανεκκίνηση της 
διαδικασίας, όταν οι συνθήκες 
κριθουν κατάλληλες. Την ίδια ώρα, 
απόλυτα σύμφωνους βρίσκει τους

«Ερρίκος Ντυνάν» το «Πνάσειο»

εργαζόμενους στο νοσοκομείο η 
εκδήλωση ενδιαφέροντος της κυ
βέρνησης για την επανένταξή του 
στην εποπτεία του Δημοσίου, ακό
μα και αν δεν περάσει απευθείας 
στο ΕΣΥ.

Υπενθυμίζεται ότι στην πρό
σφατη συνέντευξή του στη ΔΕΘ, 
ο πρωθυπουργός Αλέξης Τσίπρας 
είχε αναφέρει ότι το νοσοκομείο 
θα επιστραφεί στο Δημόσιο από το 
οποίο «είχε κλαπεί». Την εξαγγελία 
του πρωθυπουργού ακολούθησε 
ειρωνικό σχόλιο μέσω δελτίου Τύ
που του προέδρου του Ελληνικού

Ερυθρού Σταυρού, Νίκου Οικο- 
νομόπουλου: «Ο πρωθυπουργός 
της Ελλάδας κ. Αλέξης Τσίπρας 
κατήγγειλε από το βήμα της Διε
θνούς Εκθεσης Θεσσαλονίκης την 
κλοπή του νοσοκομείου “Ερρίκος 
Ντυνάν”. Είναι θέμα της Ελληνικής 
Δικαιοσύνης να πράξει τα δέοντα». 
Βέβαια το θέμα της σκανδαλώδους 
μεταβίβασης του νοσοκομείου 
στην εταιρεία ΗΜΙΘΕΑ ήδη έχει 
απασχολήσει την Επιτροπή της 
Βουλής για τη διερεύνηση των 
σκανδάλων στον χώρο της υγείας.

Αξίζει να σημειωθεί πως ο νυν

πρόεδρος του ΕΕΣ, Ν. Οικονομό- 
πουλος, πρώην βουλευτής της 
Πολιτικής Ανοιξης, σύμφωνα με 
πληροφορίες ενδιαφέρεται να κα- 
τέβει υποψήφιος στις βουλευτικές 
εκλογές με τη Ν.Δ. στην Αχαΐα. 
Ωστόσο, ήδη έχει δημιουργήσει 
αντιπάθειες και μέσα στη δεξιά 
παράταξη, εξαιτίας της πρόσφατης 
καρατόμησης τομέαρχη του Ερυ
θρού Σταυρού στα Γιάννενα, που 
τυγχάνει συγγενικό πρόσωπο της 
οικογένειας Μητσοτάκη. Στη ΔΕΘ 
ο κ. Οικονομόπουλος σχολίαζε τον 
πρωθυπουργό, λέγοντας «αν πάρει

γεγονός πως ο κ. Οικονομόπου- 
λος στηρίχθηκε από τον Ανδρέα 
Μαρτίνη στις πρόσφατες εκλογές 
του Ερυθρού Σταυρού. Πάντως ο 
τελευταίος σε δηλώσεις του στην 
«Εφ.Συν.» διαχώρισε πλήρως τη 
θέση του λέγοντας: «Η λύση να πε
ράσει στο Δημόσιο είναι η άριστη. 
Διαφωνώ με τον κ. Οικονομόπουλο. 
Συμφωνώ απολύτως με τον πρωθυ
πουργό πως το “Ντυνάν” εκλάπη. 
Οπως είπα και στην Εξεταστική 
Επιτροπή, το “Ντυνάν” εκλάπη 
εξαιτίας των κυρίων Βορίδη, Γεωρ- 
γιάδη και Λοβέρδου. Ο Α. Λοβέρδος 
με ανάγκασε να αποσύρω τη μή
νυση εναντίον του Βγενόπουλου 
και οι Βορίδης - Γεωργιάδης μάς 
εξανάγκασαν σε παραίτηση για να 
το δώσουν στην Πειραιώς».

Εμφύλια κόντρα
Εν τω μεταξύ φαίνεται πως 

βαθαίνει η κόντρα μεταξύ Οικο- 
νομόπουλου και Μαρτίνη, καθώς 
χθες διέρρευσε η είδηση πως το 
Κεντρικό Διοικητικό Συμβούλιο 
του Ερυθρού κατέθεσε μήνυση και 
αγωγή εναντίον του Μαρτίνη για 
υπεξαίρεση ποσού ύψους 1,5 εκατ. 
ευρώ εις βάρος του ΕΕΣ. Εντονη 
ήταν η αντίδραση του Α. Μαρτίνη, 
ο οποίος δήλωσε στην «Εφ.Συν.» 
πως «μπορούν να πουν τα πάντα 
για μένα, αλλά για υπεξαίρεση όχι. 
Τους ζήτησα τα πρακτικά της από
φασής τους και δεν μου τα δίνουν. 
Προσωπικά και όλοι μου οι φίλοι 
υποστηρίξαμε την επιστροφή στην 
ομαλότητα του Ερυθρού Σταυρού, 
μετά τις δοτές διοικήσεις. Επίσης 
θερμότατα υποστήριξα την υποψη
φιότητα του φίλου μου κ. Οικονο- 
μόπουλου. Δυστυχώς, φαίνεται ότι 
διοικεί πάλι η “σκουριά” του Ερυ
θρού Σταυρού και φοβάμαι ότι τους 
οδηγεί στον όλεθρο». Φιλίες...
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το Δημόσιο το “Ντυνάν”, εμείς θα 
το διεκδίκησουμε δικαστικά».

Ακριβώς το ίδιο, κόντρα στα 
συμφέροντα του ελληνικού Δημο
σίου, έπραξε το νέο Δ.Σ. του Ερυ
θρού Σταυρού, προσβάλλοντας 
την πρόσφατη απόφαση του Πο
λυμελούς Πρωτοδικείου Αθήνας, 
που απέδωσε έπειτα από 15 χρόνια 
εκκρεμοδικίας το αποκαλούμενο 
Συνδετικό Κτίριο στο δημόσιο νο
σοκομείο του Ερυθρού Σταυρού 
στους Αμπελόκηπους («Η «κλοπή» 
δεν πέρασε», «Εφ.Συν.», 11.6.2018).

Ενδιαφέρον παρουσιάζει το
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1  Η ευθύνη των γονιών
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-09-2018

Κυκλοφορία: 4750 Επιφάνεια: 290.42 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΡΑΦΕΙ Ο ΧΡΗΣΤΟΣ Ν.Ε. ΙΕΡΕΙΔΗΣ
xieridis®ethnos.gr

Η ευθύνη των γονιών
ε«Γολγοθά» έμοιαζε την προηγού
μενη εβδομάδατο Facebook. Εκανε 
θέμα στην «Αλλη Διάσταση» (της 
ΕΡΤ1) ο Κώστας Αρβανίτης για τον 
εμβολιασμό, επικεντρωμένο στα 
παιδιά, και για ένα άστοχο σούπερ 
-«σώζει ή απειλεί ζωές το εμβόλιο»- 
πολλοί τον «σταύρωσαν».
Πάντως στα περίπου 2 5 λεπτά που 
αφιέρωσε στο θέμα, κατά τα οποία 
ακούστηκαν απόψεις και από τις 
δύο πλευρές, η εικόνα που διαμορ
φώθηκε ήταν σαφώς υπέρ του εμ
βολιασμού.
Η καθηγήτρια Ιατρικής Σχολής 
Αθηνά Λινού μεταξύ άλλων επικα
λέστηκε στατιστικά στοιχεία για να 
επισημάνει την αναγκαιότητα εμ
βολιασμού. Σε κάθε εκατομμύριο 
δόσεων εμβολίου που χορηγούνται, 
υπάρχει -είπε- πιθανότητα σοβαρής 
παρενέργειας σε ένα παιδί. Τόνισε 
μάλιστα ότι μόνον αν έκανε ακραία 
αλλεργία στον εμβολιασμό κάποιο 
παιδί η πιθανότητα θανάτου σταθ
μίζεται σε ποσοστό κάτω του ενός 
εκατομμυριοστού και το μετέφρασε 
λέγοντας ότι, παρότι ως πιθανότητα 
είναι περίπου μηδαμινή, αν συμβεί,

θα είναι «μία φορά στα τουλάχιστον 
πέντε χρόνια στην Ελλάδα». Επισή- 
μανε όμως πως, αν όλα τα παιδιά 
έμεναν ανεμβολίαστα στην Ελλάδα, 
θα καταγράφονταν 10.000 με 20.000 
θάνατοι παιδιών ετησίως!
Μέσα σε όλα που ακούστηκαν και 
πιθανόν από κάποιους πέρασε στα 
ψιλά ήταν δίκην σχολίου η παρατή
ρηση του παιδιάτρου Κωνσταντίνου 
Νταλούκα. Ο κύριος Νταλούκας ως 
παράδειγμα ανέφερε ότι καθημερι
νώς καταγράφονται δύο θάνατοι 
από τροχαία, στις μετακινήσεις με 
αυτοκίνητο, για να αντικρούσει-κα- 
ταρρίψει το επιχειρημάτων αντιεμ- 
βολιαστών, που ισχυρίζονται ότι το 
παιδί πιθανόν να κινδυνέψει από 
κάποιο εμβόλιο. Περισσότερο εκτε
θειμένα σε κίνδυνο είναι τα παιδιά 
στο αυτοκίνητο παρά από έναν εμ
βολιασμό, τόνισε ο γιατρός, μιλώ
ντας για την ευθύνη των ενηλίκων, 
των γονέων, απέναντι στα παιδιά. 
Κάποτε, σε συζήτηση, άκουσα 
πατέρα να κομπάζει για τις οδηγικές 
ικανότητες του, ότι είναι «γρήγο
ρος», ακόμα και με το ανήλικο παι
δί του στο πίσω κάθισμα, μάλιστα

περιέγραφε σε μια περίπτωση ότι 
ταξίδευε στην εθνική οδό νύκτα, με 
180-190 χλμ./ώρα, και ο μικρός 
κοιμόταν στο πίσω κάθισμα! Γιατην 
ώρα έχουν άγιο και εκείνος και ο 
γιος του και όσοι τυχαίνει να βρί
σκονται στον δρόμο, μαζί με εκείνον. 
Δεν είναι ο μόνος. Το θέμα έχει να 
κάνει με την υπευθυνότητα με την 
οποία αντιμετωπίζει-στέκεται κά
ποιος απέναντι στα πράγματα. Το 
επιχείρημα-όσον αφορά στην οδή
γηση- «προσέχω όταν οδηγώ» αντι- 
κρούεται με το «δεν προσέχουν οι 
άλλοι».
Δεν είναι υπεύθυνη στάση ανθρώ
που να αρνείται να εμβολιαστεί το 
παιδί του επειδή κάπου διάβασε 
κάτι, και από την άλλη να το βάζει 
στο αυτοκίνητο. Με την ίδια λογική, 
να μην έχει παιδικό κάθισμα, να 
μην του φορά ζώνη ασφαλείας. Και 
σε πιο απλά, να μηντου φορά «μπρα- 
τσάκια» ενώ δεν ξέρει κολύμπι. Ομως 
είναι εύληπτα αντιληπτό ότι στη 
θάλασσα είναι απροστάτευτο. Χωρίς 
«μπρατσάκια» θα πνιγεί. Ο,τι είναι 
τα «μπρατσάκια» στο νερό, είναι το 
εμβόλιο στη «θάλασσα» των ιών ·



13

1  Πρόσληψη προσωπικού στο Νοσοκομείο Θήρας
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-09-2018

Κυκλοφορία: 950 Επιφάνεια: 108.93 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πρόσληψη 
προσωπικού 
στο Νοσοκομείο 
Θήρας
» Δημοσιεύθπκε στην Εφημερί
δα ins Κυβερνήσεων και στη Διαύ
γεια η προκήρυξη του διαγωνισμού 
που αφορά στην πδήρωση 158 θέ
σεων προσωπικού, με σύμβαση ερ- 
γασίαε ιδιωτικού δικαίου αορίστου 
χρόνου, ins Avcbvupns Εταιρεία5 
Μονάδων Υγεία5 (AEMY Α.Ε.), για 
τη στεδέχωση του Γενικού Νοσοκο
μείου θήραε. Η προκήρυξη του δια
γωνισμού θα αναρτηθεί και oos ιστο- 
σεδίδεε του ΑΣΕΠ, ins AEMY Α.Ε. 
και του Γ.Ν. Θήρα5.

Όπαν αναφέρει σε ανακοίνωσή 
ins η διοίκηση, «το νοσοκομείο που 
εγκαινίασε ο πρωθυπουργό$ ins χώ- 
pas Αδέξηε Toinpas ous 15.6.2016 
και ξεκίνησε τη λειτουργία του τρειε 
ημέρεε αργότερα μπαίνει σε μια άδ- 
δη εποχή, με μόνιμο και περισσότε
ρο προσωπικό, μια εποχή ακόμα με- 
γαδύτερηε ανάπτυξηε των τμημάτων 
του και περαιτέρω βεδτίωσηε των 
παρεχόμενων υπηρεσιών ιατροφαρ- 
μακευτικήε περίθαδψηε, τόσο npos 
ious κατοίκουε ins Zaviopivns όσο 
και npos τον ποδυπδηθή τουριστικό 
πδηθυσμό». Προσθέτει ότι «από την 
έναρξη δειτουργίαε του το έχουν επι- 
σκεφθεί συνοδικά 116.316 ασθε- 
νείε, 48.794 το Τμήμα Επειγόντων 
Περιστατικών και 65.348 τα Εξωτε
ρικά Ιατρεία. Ins χειρουργικέε αί- 
θουσεε του νοσοκομείου έχουν 
πραγματοποιηθεί συνοδικά 284 χει- 
ρουργικέε επεμβάσειε, ενώ 103 οι- 
κογένειεε εμπιστεύτηκαν το Μαιευτι
κό Τμήμα για να φέρουν στον κόσμο 
τα παιδιά ious με ασφάδεια».
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1  Νέα εποχή στον ΕΟΠΥΥ
Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-09-2018

Κυκλοφορία: 560 Επιφάνεια: 77.13 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νέα εποχή 
στον ΕΟΠΥΥ

■ Στη νέα ψηφιακή εποχή 
περνά πλέον ο ΕΟΠΥΥ, διευρύ
νοντας τις δυνατότητες του και 
παρέχοντας ταχύτερες υπηρε
σίες σε ασφαλισμένους και 
παρόχους. Το νέο πληροφο
ριακό σύστημα, το οποίο βασί
ζεται σε μια νέα Κεντρική Υπο
λογιστική Υποδομή (data cen
ter), ήδη βρίσκεται σε λειτουρ
γία. Μ’ αυτό συνδέονται σε 
ημερήσια βάση 60 χιλιάδες 
απομακρυσμένοι χρήστες (πά- 
ροχοι), 100.000 πολίτες, οι 
οποίοι αναζητούν ηλεκτρονι
κά στοιχεία, καθώς και 1.300 
υπάλληλοι του ΕΟΠΥΥ. Παράλ
ληλα η βάση δεδομένων που 
διαθέτει ο οργανισμός μέσω 
του Data Center αποτελεί μια 
πολύτιμη δεξαμενή πληροφό
ρησης, καθώς μέσω σχετικής 
επεξεργασίας των στοιχείων 
αυτών μπορούν να εξαχθούν 
υψηλής αξίας επιδημιολογικά 
-και όχι μόνο- συμπεράσματα. 
Η αξιοποίηση των στοιχείων 
αυτών μπορούν να εξασφαλί
σουν σημαντικούς πόρους για 
τον ΕΟΠΥΥ, μια διαδικασία 
την οποία ο νόμος έτσι κι αλ
λιώς επιτρέπει, αλλά χρειάζε
ται νομοθετική ρύθμιση για το 
πώς αυτή μπορεί να γίνει.

Γ. Σακ.
[SID:12099860]
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1  Εκτός από το Ίδρυμα Ωνάση, τα funds Mubadala,
Farallon στη διεκδίκηση του «Ντυνάν»

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 25 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-09-2018

Κυκλοφορία: 14860 Επιφάνεια: 298.16 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εκτός από το Ιδρυμα Ωνάση, 
τα funds Mubadala, Farallon 
στη διεκδίκηση του «Ντυνάν»
Το αραβικό fund Mubadala και το 
fund Farallon φέρονται μεταξύ 
των βασικών αντιπάλων του Ιδρύ
ματος Ωνάση στην προσπάθεια 
διεκδίκησης του «Ερρίκος Ντυ
νάν», που σύμφωνα με τη διοίκηση 
του νοσοκομείου συνεχίζεται κα
νονικά.

Μάλιστα, η προσφορά του κρα
τικού fund του Αμπου Ντάμπι, 
που συμμετέχει στο σχήμα που 
έχει επενδύσει στον Αστέρα Βου
λιαγμένης, είναι υψηλή λίγο κάτω 
από την αποτίμηση που έχει κάνει 
η Τράπεζα Πειραιώς για το «Ερ
ρίκος Ντυνάν» (η αποτίμηση είναι 
στα 100 εκατ. ευρώ), θέτοντας εάν 
επιβεβαιωθεί κατά το στάδιο των 
δεσμευτικών προσφορών ψηλά 
τον πήχυ για το Ιδρυμα Ωνάση, 
που έχει επίσης εκδηλώσει ενδια
φέρον για λογαριασμό του Δημο
σίου. Μεταξύ των ενδιαφερομένων 
επενδυτών φέρεται να είναι επίσης 
το επενδυτικό fund Farallon, που 
σημμετέχει στο μετοχικό κεφάλαιο 
της Euromedica, μετά την εξαγορά 
δανείων από τις τράπεζες Alpha, 
Εθνική και Eurobank.

Οι προσφορές που έχουν κατα
τεθεί είναι μη δεσμευτικές, ενώ 
οι δεσμευτικές προσφορές ανα
μένονται στις 15 Οκτωβρίου, αφού 
προηγουμένως η Τράπεζα Πειραι
ώς, μέσω της PWC που είναι ο 
σύμβουλος στη διαδικασία πώλη
σης, ανοίξει τα data τοοπις για 
τους υποψήφιους επενδυτές. Το 
χρονοδιάγραμμα αυτό επιβεβαίωσε 
χθες ο πρόεδρος του «Ερρίκος 
Ντυνάν», Γεράσιμος Τσιαπάρας, 
κατά τη διάρκεια ενημερωτικής 
συνάντησης της διοίκησης του 
νοσηλευτικού κέντρου με τους δι
ευθυντές των ιατρικών τμημάτων 
και τα στελέχη της νοσηλευτικής 
υπηρεσίας και των διοικητικών 
υπηρεσιών.

Σε μια προσπάθεια να αμβλύνει 
τις εντυπώσεις που προκάλεσαν 
οι δηλώσεις του πρωθυπουργού 
Αλέξη Τσίπρα στη ΔΕΘ, ότι δηλαδή 
έχει προεξοφληθεί η έκβαση του 
διαγωνισμού και η επικράτηση 
του Ιδρύματος Ωνάση, ο κ. Τσια
πάρας υποστήριξε ότι καμία αλ
λαγή δεν επέρχεται στη διαδικα
σία, η οποία, είπε, «όπως έχει ξε
κινήσει, έτσι και θα ολοκληρωθεί».

Να σημειωθεί ότι ο πρωθυπουργός 
από το βήμα της ΔΕΘ έκανε λόγο 
για υφαρπαγή του νοσοκομείου 
από το Δημόσιο, ενώ ευχαρίστησε 
το Ιδρυμα Ωνάση για την κίνηση 
να εξαγοράσει το νοσοκομείο για 
λογαριασμό του Δημοσίου.

Απευθυνόμενος στο προσωπικό 
του νοσοκομείου, ο πρόεδρος του 
«Ερρίκος Ντυνάν» διαβεβαίωσε 
ότι «η διεθνής ανταγωνιστική δια
δικασία σηνεχίζεται με τους ίδιους 
όρους, με απόλυτη διαφάνεια και 
με τις ίδιες φιλοδοξίες», υπογραμ
μίζοντας μάλιστα το γεγονός ότι 
ο διαγωνισμός «παρακολουθείται 
στενά από τον ESM».

Να σημειωθεί ότι η πώληση του

Οι προσφορές 
που έχουν κατατεθεί 
είναι μη δεσμευτικές, 
ενώ οι δεσμευτικές 
προσφορές 
αναμένονται 
στις 15 Οκτωβρίου.

«Ερρίκος Ντυνάν» περιλαμβάνεται 
στο σχέδιο αναδιάρθρωσης που 
έχει υποβάλει η Τράπεζα Πειραιώς 
στην DG Copm. Ο κ. Τσιαπάρας 
πρόσθεσε ότι η διαδικασία πώλη
σης «θα ολοκληρωθεί μόνον εφό
σον πληρούνται οι αυστηρές προ
ϋποθέσεις που έχει θέσει η διοί
κηση της Τράπεζας Πειραιώς στον 
σύμβουλο πώλησης» και οι οποίες 
περιλαμβάνουν «την κατάθεση 
ανταγωνιστικών προσφορών εντός 
εύλογου τιμήματος και τη συνα
κόλουθη έγκριση από το διοικητικό 
συμβούλιο της τράπεζας».

Σε διαφορετική περίπτωση, 
όπως υπογράμμισε ο πρόεδρος 
του «Ερρίκος Ντυνάν», «ο διαγω
νισμός ενδέχεται να κηρυχθεί άγο
νος». Σε αυτή την περίπτωση η 
Τράπεζα Πειραιώς θα συνεχίσει 
να στηρίζει τη λειτουργία και να 
ενισχύει τη δυναμική του νοσο
κομείου έως την επανεκκίνηση 
της διαδικασίας, όταν οι συνθήκες 
κριθούν κατάλληλες.

ΕΥΓΕΝΙΑ ΤΖΩΡΤΖΗ
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1  Η πώληση του Ερρίκος Ντυνάν
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 36 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-09-2018

Κυκλοφορία: 13695 Επιφάνεια: 41.99 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η πώληση του Ερρίκος Ντυνάν
Σε εξέλιξη βρίσκεται από την Τράπεζα Πειραιώς η 
διαδικασία πώλησης του Ερρίκος Ντυνάν Hospital 
Center. Σύμφωνα με τη διοίκηση του νοσοκομείου, η 
προθεσμία κατάθεσης των προσφορών είναι έως τις 
15 Οκτωβρίου. Μάλιστα, χθες, κατά τη διάρκεια ενη
μερωτικής συνάντησης της διοίκησης του νοσηλευτι
κού κέντρου με τους διευθυντές των ιατρικών τμημά
των και τα στελέχη της νοσηλευτικής υπηρεσίας και 
των διοικητικών υπηρεσιών, έγινε σαφές ότι «η διαδι
κασία όπως έχει ξεκινήσει, έτσι και θα ολοκληρωθεί».
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1  Διακινούσαν ναρκωτικά σκευάσματα και ουσίες
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-09-2018

Κυκλοφορία: 8330 Επιφάνεια: 74.76 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Διακινούσαν 
ναρκωτικά 
σκευάσματα 
και ουσίες
Για σύσταση συμμορίας με σκο
πό τη διακίνηση ναρκωτικών 
σκευασμάτων και ουσιών κατη- 
γορούνται η 57χρονη διευθύ
ντρια της μονάδας τεχνητού νε
φρού του Γενικού Νοσοκομεί
ου Κέρκυρας, ένας 53χρονος 
φαρμακοποιός, ένας 56χρονος 
Κερκυραίος και οι δύο γιοι του, 
37 και 35 ετών.

Σύμφωνα με τα έως τώρα 
στοιχεία της αστυνομικής έρευ
νας, η γιατρός φέρεται ότι συ- 
νταγογραφούσε παράνομα συ
νταγές και φάρμακα που χρησι
μοποιούν χρήστες ναρκωτικών 
και ο 56χρονος τις έπαιρνε και 
τις εκτελούσε στον 53χρονο που 
διατηρεί φαρμακείο στο κέντρο 
της παλιάς πόλης. Επειτα ο τε
λευταίος και οι γιοι του τις διοχέ
τευαν έναντι χρημάτων στους... 
ενδιαφερομένους πελάτες.

Οι άντρες της Αστυνομικής 
Διεύθυνσης Κέρκυρας έχουν 
περάσει χειροπέδες στη νε
φρολόγο, στον φαρμακοποιό, 
στον 56χρονο πατέρα κι έναν 
από τους δύο γιους του, ενώ την 
υπόθεση ερευνά η Δίωξη Ναρ
κωτικών.


